
 

 

家長通告 2024-2025/457 

2024-25 桂港兩地青年情交流團(13-19/8) 

 

敬啟者： 

  

  本校有幸獲「桂林電子科技大學」及「桂林市奎光學校」的邀請，參與其於暑假期間主

辦的「桂港兩地青年情交流團」活動。本活動將有香港聖芳濟各大學的學生同行，彼此認識，

共同學習，增進友誼，對學生思考個人的生涯發展有莫大裨益，活動詳情如下： 

  

日期： 

活動地點： 

對象： 

名額： 

費用： 

8 月 13 日至 8 月 19 日（7 日 6 夜） 

桂林電子科技大學、漓江、七星公園等（暫定行程見附件） 

初中學生優先（需未曾參與 4 月份閩港兩地青年情交流團） 

30 人 

港幣 400 元(另付港幣 400 元按金) 

交通安排： 

截止報名日期： 

取錄原則： 

高鐵來回 

7 月 10 日(四)下午 5 時正 

由於名額有額，故以下均為考慮取錄與否之因素，當中包括： 

1. 報名同學的學習動機、 

2. 課堂日常表現、 

3. 外出活動表現、 

4. 各方面均有進步的同學以及 

5. 報名的先後次序 

備註： 參與學生必須出席團前會議以及團後分享會，日期待定。 

本校將另函通知家長 貴子弟是否獲得取錄。交流活動的具體內容、集合解散及收取費用

方式等詳細稍後公布。如報名人數超出上限，本校會按取錄原則，甄選岀 30 位同學參與交流

團。如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。 

  

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年七月二日 

  



 

 

Parent Notice 2024-2025/457 

2024-25 Guangxi-Hong Kong Youth Exchange Program (August 13-19) 

Dear Parents, 

Our school is honored to be invited by Guilin University of Electronic Technology and Guilin 

Kuiguang School to participate in the "Guangxi-Hong Kong Youth Exchange Program" during the 

summer. This program will include students from St. Francis Xavier University in Hong Kong, 

allowing participants to meet, learn together, and enhance friendships. This experience will greatly 

benefit students in contemplating their personal career development. The details of the event are as 

follows: 

Event Details: 

 Date: August 13 to August 19 (7 days, 6 nights) 

 Location: Guilin University of Electronic Technology, Li River, Seven Star Park, etc. 

 Target Audience: Junior high school students (priority given to those who did not participate 

in the April Min-Hong Youth Exchange Program) 

 Quota: 30 participants 

 Cost: HKD 400 (plus a refundable deposit of HKD 400) 

Transportation: 

 Round-trip high-speed rail 

Important Dates: 

 Registration Deadline: July 10 (Thursday), 5:00 PM 

 Selection Criteria: Due to limited spaces, the following factors will be considered for 

selection:  

1. Motivation for participating 

2. Daily classroom performance 

3. Performance in outdoor activities 

4. Overall improvement 

5. Order of registration 

Remarks: 

Participants must attend a pre-trip meeting and a post-trip sharing session (dates to be confirmed). 

Our school will notify parents whether their child has been selected. Further details regarding the 

specific itinerary, meeting points, and fee collection will be announced later. If the number of 

applicants exceeds the quota, we will select 30 students based on the criteria mentioned above. 

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555. 
 
 

 



 

 

 Yours faithfully, 
 
 
 

 

Chan Yuet Ping  

Principal 


